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عضو کمیســیون بهداشــت و درمان مجلس شورای 
اســامی گفت: بســیاری از مصدومــان تصادفات و 
حوادث رانندگی با شرایط ناخوشــایند وارد آورژانس 
بیمارســتان ها می شوند، این مســئله باید با جزئیات 
بررسی شــده و مشــخص شــود در چند درصد این 
تصادفات نیروی انسانی دخیل بوده، چه میزان تأخیر 
در انتقال بیماران عامل اصلی مرگ است و…اگر نتوانیم 
با اعام دقیق اعداد و ارقام، مســببان افزایش قربانیان 

جاده ای را معرفی کنیم بی انصافی کامل است.
مسعود پزشکیان در مورد افزایش کوتاهی بیمارستان ها 
در مرگ مصدومان تصادفات جاده ای گفت: اعام یک 
عامل در میزان قصورات و تصادفات جاده ای به واسطه 
نوع رســیدگی به وضعیت آســیب دیدگان، امکانات 
حمل مصدومان جاده ای به مراکز درمانی، میزان زمان 
انتقال آنها به مراکز بهداشتی و….، در افزایش مرگ و 
میر مصدومان دخیل هســتند که مقصر دانستن یک 
دلیل روش کاماً نادرســت و غیر کارشناســی است. 
نماینده مردم تبریز، اسکو و آذرشهر در مجلس شورای 
اسامی ادامه داد: بســیاری از مصدومان تصادفات و 
حوادث رانندگی با شرایط ناخوشــایند وارد آورژانس 
بیمارســتان ها می شوند، این مســئله باید با جزئیات 
بررسی شده و مشخص شود در چند درصد این تصادفات 
نیروی انسانی دخیل بوده، چه میزان تأخیر در انتقال 
بیماران عامل اصلی مرگ است و….. اگر نتوانیم با اعام 
دقیق اعداد و ارقام، مسببان افزایش قربانیان جاده ای 
را معرفی کنیم بی انصافی کامل است.نماینده مردم در 
مجلس یازدهم ادامه داد: مشکل تصادفات در کشور ما 
۵ عامل است، اولین مورد آن مهندسی جاده و خودرو 

است که متاسفانه در هر دو مورد نام برده شده، با تمام 
ادعایی که داریم دچار مشــکل هستیم، دومین عامل 
آموزش است، رانندگانی که از خافی عبور می کنند و 
سبقت های نابجا دارند، سرعت بیش از اندازه زمانی که 
به درستی آموزش داده نمی شود، در این راستا نیازمند 
قدرت نظامی و نظارتی هستیم به گونه ای که با شخص 

متخلف طبق با قانون به شدت برخورد شود.
پزشکیان در ادامه یادآور شد: بخشــی از عوامل رشد 
تصادفات جاده ای نیروی انســانی متخلف است که با 

تخلفات خود حقوق دیگران را پایمال و ضایع می کند.
عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس در پایان خاطر 
نشان کرد: در مورد شدت گیری تخلفات رانندگی باید 

ارزیابی صورت پذیرد تا میزان تخلفات به حداقل برسد 
و در پایان تشــویق صورت بگیرد، یعنــی تفاوتی بین 
رانندگان خوب و رانندگان خاطی که کارشکنی می کنند 
وجود داشته باشد. در تصادفات رانندگی باب شده هر 
کس یک عامل را مقصر اصلی وقوع تصادفات می داند و 

کسی پاسخگو نیست.

رییسفدراسیونورزشهایزورخانهای:

 ۱۰ زورخانه در تهران 
به قهوه خانه تبدیل شدند!

رییس فدراسیون ورزش های زورخانه ای با بیان 
اینکه فقط در تهران ۱۰ زورخانه بسته شده و 
به قهوه خانه و رستوران سنتی تبدیل شده اند، 
گفت: فرهنگ پهلوانی واقعاً کمرنگ شده و باید 

حمایت همه جانبه صورت گیرد.
نشســت خبری مهرعلی باران چشمه رییس 
فدراســیون ورزش های زورخانه ای و کشتی 

پهلوانی برگزار شد.
وی در پاسخ به این سؤال که با وجود گذشت ۲۰ 
ماه از سرپرستی وی در فدراسیون ورزش های 
زورخانه ای، چرا وضعیــت وی تعیین تکلیف 
نمی شود، اظهار کرد: ورزشــی که ۹۰۰ سال 
قدمــت دارد آیا باید در کشــور مــا در چنین 
وضعیتی باشد که ۲۲۰ شهر ما در کشور زورخانه 
نداشته باشد؟ با توجه به جایگاه ملی و آیینی که 
این ورزش در کشــور ما دارد، وضعیت جالبی 

ندارد.
وی افزود: دی ماه ۹۹ کــه آمدم ۸۰۰ میلیون 
بودجه دادند که چهل و ششــمین فدراسیون 
بودیم. در ســال ۱۴۰۰ وزرات ورزش و دولت 
کمک کردند و بودجه ما به ۵ یا ۶ میلیارد تومان 
رسید. یک ورزشی مثل ووشو که سال ۱۳۶۷ به 
کشور ما آمده در سایتشان ۱۰ برابر ما مخاطب 
دارد چرا که به آن توجه شده اما ورزش ملی و 
آیینی ما چنین وضعیتی دارد و فقط ۲۱ هزار 
مخاطب رسمی داریم. حال ورزش زورخانه ای 
خوب نیست و لازم است که بیشتر به آن توجه 
شــود. ما می خواهیم به جای رتبه ۴۶ در میان 
فدراسیون ها به لحاظ بودجه جزو ۵ فدراسیون 
نخست قرار بگیریم. خداوکیلی حق این ورزش 
بیشتر از این هاست و باید به جایگاه شایسته اش 

برسد.
رییس فدراســیون ورزش هــای زورخانه ای 
خاطرنشان کرد: حدود ۴۴۳ شهرستان و ۱۱۳۲ 
شهر داریم. در مجموع ۹۳۰ زورخانه داریم. در 
شهری مثل کاشــان ۳۰ زورخانه داریم اما در 
اســتان مازندران اصاً زورخانه نداریم. در این 
مدت به خیلی از استان ها رفتم و با امامان جمعه 
جلسه داشتم، شــورای فرهنگ عمومی کشور 
یکی از وظایفش ترویج ورزش های زورخانه ای 
در کشور است و احیای این ورزش نیاز به همت 
همگانی دارد. فرهنگ پهلوانی که سال ها سینه 
به سینه منتقل شده واقعاً کمرنگ شده و باید 
یک حمایت همــه جانبه بشــود. بخش های 
مختلف مثل وزارت ارشاد، شهرداری ها و... باید 

کمک کنند تا وضعیت این رشته متحول شود.
باران چشمه افزود: در همین تهران ۱۰ زورخانه 
بسته شــده و به قهوه خانه و رستوران سنتی 
تبدیل شده اند. شهرداری ها باید تدبیری اتخاذ 
کنند تا زورخانه های قدیمی به آثار ملی تبدیل 
شود. در رشت زورخانه ای داریم که بیش از صد 
سال قدمت دارد و قصد دارند آن را تغییر کاربری 
بدهند. باید این ها ثبت ملی شوند تا نتوانند آن 
را تغییر کاربری بدهند. یــا در بازار تبریز یک 
زورخانه قدیمی که ملک شخصی بود را ۲ سال 
پیش با مجوز شــهرداری به قهوه خانه تبدیل 
کردند. شهرداری ها به داد زورخانه های قدیمی 
برسند و این رشته ملی و آیینی ما را احیا کنند.

وی با اشاره به همکاری خوب با وزارت آموزش 
و پرورش گفت: قرار شد مربیان ما در مدارس 
آموزش هــای ورزش زورخانه ای را انجام دهند 
و این کار در قم شروع شــده است. کمیسیون 
تلفیق ۱۸ میلیارد برای مــا تخصیص داد که 
تقریباً دو هفته قبل ۵ میلیــارد به ما دادند که 
تشــکر می کنم اما اگر می خواهیم این رشته را 
در سراسر کشــور ترویج دهیم و به مدارس و 
دانشــگاه ها ببریم با ۴ یا ۵ میلیارد تومان کار 
انجام نمی شود. نیاز است دولت به صورت جدی 
حمایت کند تا نونهــالان و نوجوانان وارد این 
رشته شوند. الان افراد بالای ۴۰ سال جزو ۶۰ 
درصد آمار ورزشکاران ما هستند که باید زمینه 
حضور ورزشکاران نونهال و نوجوان برای حضور 

در این رشته را فراهم کنیم.
باران چشــمه، با بیان اینکه کشتی پهلوانی ما 
هنوز احیا نشده است، گفت: هفته گذشته دکتر 
رشید لمیر رییس انجمن کشتی پهلوانی شد و 
با توجه به سابقه خوب او امیدواریم در این رشته 
تحول ایجاد شود. ما در چند استان هنوز مربی 
و داور کشتی پهلوانی نداریم و اگر می خواهیم 
در حوزه قهرمانی هم پیشرفت کنیم باید مربی، 
داور، مرشــد و ورزشکار این رشــته را پرورش 
دهیم. مرشدان، هنرمندان این رشته هستند 
و در صددیم مرشــدان و ورزشــکاران ما بیمه 
تکمیلی شــوند و همچنین تسهیاتی را برای 
ورزشکاران و قهرمانان این رشته ایجاد کنیم. 
وی خاطرنشــان کرد: مرکز علمــی کاربردی 
ورزش زورخانه ای در ۶ رشــته کارشناسی و ۴ 
رشــته کاردانی در حال فعالیت است و حدود 
۳۰۰ دانشجو دارد که حدود نیمی از آن ها بانوان 
هستند و هیچ مانعی هم برای تحصیل بانوان در 
ورزش زورخانه ای نیست. باران چشمه در پاسخ 
به این ســؤال که با توجه به ممنوعیت فعالیت 
بانوان در این رشته، بانوان پس از فارغ التحصیلی 
در ورزش زورخانــه ای چه کار می کنند، گفت: 
هنوز ترم اول را پشــت ســر می گذارند و فعاً 
برنامه ای برای این موضوع تدوین نشده است. 
وی درباره علت عدم تغییر محسن مهرعلیزاده 
به عنــوان رییس فدراســیون بیــن المللی 
 ورزش های زورخانه ای، گفت: این را باید از خود

 او بپرسید.

گزارش
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رئیسپلیسفتافراجاخبرداد: 

انسداد ۵۰۰ صفحه مجازی 
مرتبط با خلافکاران

رئیس پلیس فتا فراجا از انسداد بیش از ۲۶۰ 
صفحه مجازی در خصوص فروش ســاح و 
مهمات و ۲۴۱ صفحه مجازی در حوزه اراذل 

و اوباش خبر داد.
سردار وحید مجید در دوازدهمین گردهمایی 
روســای پلیس فتا سراسر کشــور در جمع 
خبرنگاران و در حاشیه مراسم اظهار کرد: طی 
این همایشی که برگزار شد راه های ارتباطی 

پلیس فتا و مردم بررسی شد.
وی با بیان اینکه مردم از دو راه ارتباط با مرکز 
ارتباطات پلیس فتا و چت آناین با این پلیس 
ارتباط برقرار کنند، اظهار کــرد: با توجه به 
بررسی ها در خصوص ارتباط تلفنی مشکلی 
وجود نداشت اما درباره شیوه برقراری ارتباط 
از راه چت آناین، مشکاتی وجود داشت که 
راهکارهایی برای ارتباط گیری و آسان سازی 

آن مطرح شد.
رییــس پلیس فتا فراجــا ادامــه داد: مورد 
دیگری را نیز در نظر داشتیم که در خصوص 
مسدود کردن حساب هایی است که از آن ها 
شکایت وجود دارد. در مواقعی که پرونده ای 
در خصــوص کاهبــرداری در پلیــس فتا 
تشکیل می شود، پلیس حســاب مورد نظر 
را مســدود کرده و پس از آن اگــر ادله لازم 
 ارائه شد این حســاب از مسدود بودن خارج 

می شود. 
زمان انجــام فرایند رفع مســدودیت کمی 
زمان بر و طولانی بود و برخی در این خصوص 
با مشکات مواجه می شدند. بر همین اساس 
یکی دیگر از موضوعات بررسی شده در این 

همایش کاهش این زمان بود.
وی در ادامــه نیز در خصــوص تخلفاتی که 
در ســایت های خرید و فروش لوازم و کالای 
دســت دوم اتفاق می افتد، گفت: به مدیران 
این سایت ها اعام کردیم که با کسی تعارف 
نداریم و جلسات متعددی نیز با آن ها برگزار 
شده است. تراکنش های بانکی این سایت ها 
بالا است و این سایت ها باید بر احراز هویت 

کاربرانشان نظارت داشته باشند.
ســردار مجید اظهار کــرد: پلیــس فتا با 
موضوعاتی ســر و کار دارد که از جمله آن ها 
کاهبرداری هــای اینترنتی، هتک حیثیت 
و مزاحمت هــای اینترنتی اســت. جرائمی 
که در ارتباط با امنیت عمومی نیز هســت 
از سوی افســران پلیس رصد می شود که از 
جمله آن ها فروش ساح و مهمات در فضای 

سایبری است.
رئیس پلیس فتا فراجا در خصوص اقدامات 
صورت گرفتــه برای تأمیــن امنیت فضای 
سایبری در خصوص ساح و مهمات و اراذل 
و اوباش اظهار کــرد: در باره اقدامات صورت 
گرفته برای تأمین امنیــت این فضا بیش از 
۲۶۰ صفحه در خصوص ســاح و مهمات و 
در حوزه اراذل و اوباش بیش از ۲۴۱ صفحه 

شناسایی، مسدود و پاکسازی شده است.
وی دربــاره مهم ترین جرائمی که افســران 
پلیس فتا با آن درگیر هستند، تصریح کرد: 
برداشت های اینترنتی و کاهبرداری های غیر 
مجاز از مهم ترین جرائمی است که افسران 

پلیس فتا به آن رسیدگی می کنند.
ســردار مجید با بیــان اینکه بعــد از پیاده 
سازی رمز دوم پویا دســت مجرمان در این 
خصوص بسته شده است، گفت: در یکسال 
گذشته شاهد برخی جرائم در داخل کشور 
در حوزه اپراتورها هستیم. این جرائم به این 
صورت اتفاق می افتد کــه لینک های آلوده 
برای افراد پیامک می شــود و اگر افراد آن را 
باز کنند تلفن همراهشــان آلوده می شود. 
در حقیقــت مدیریت تلفن افراد به دســت 
هکرها افتــاده و از همیــن راه به مخاطبان 
تلفن همراه قربانی نیز پیام ارسال می کنند 
و اقدامات مجرمانه انجام دهند. بررسی های 
زیادی در این خصوص صــورت دادیم و در 
همین راســتا با وزارت ارتباطــات و یکی از 
اپراتورهای تلفن همراه جلسات برگزار کردیم 
 و امیدوار هستیم که در این خصوص به نتیجه

 برسیم.
رئیس پلیس سایبر کشور در پایان گفت: در 
واقع مدیریت تلفن همراه این افراد در اختیار 
هکر قرار می گیرد و از طریــق آن می تواند 
به مخاطبین قربانی پیامک ارســال کند و 
اهداف مجرمانه خود را دنبــال کند، در این 
رابطه بررســی زیاد انجام دادیم و با وزارت 
ارتباطات و یکی از اپراتورها جلسات بسیاری 
برگزار کردیم کــه امیدواریم این موضوع به 

نتیجه برسد.

گزارش

طرح های درمان ناباروری را با جدیت حمایت کنیدطرح تحقیق و تفحص از ستاد احیاء دریاچه ارومیه کلید خورد
خانه ملت : اعضای هیأت رئیسه طرح تحقیق و تفحص از ستاد احیاء دریاچه ارومیه، مشخص شدند که بر این اساس روح اله متفکر 
آزاد نماینده مردم شریف تبریز اسکو و آذرشــهر به عنوان رئیس هیئت، جال محمودزاده نماینده مردم شریف مهاباد به عنوان نائب 
رئیس اول، جعفر راستی نماینده مردم شریف شبستر به عنوان نائب رئیس دوم، سمیه رفیعی نماینده ی مردم تهران، ری، شمیرانات، 
اسامشهر و پردیس به عنوان دبیر اول، روح اله حضرت پور نماینده مردم شریف ارومیه به عنوان دبیر دوم، وحید جال زاده نماینده مردم 
شریف ارومیه به عنوان سخنگو انتخاب شدند.همچنین، سید سلمان ذاکر، کمال حسین پور، امیرقلی جعفری بروجنی، غامرضا نوری، 
 سیدمحمدرضا میرتاج الدینی، علی علیزاده، معین الدین سعیدی، پرویز اوسطی، علی اکبر علیزاده نیز دیگر اعضاء هیئت تحقیق و تفحص

 هستند.

نسل فردا : رئیس فراکسیون جمعیت و حمایت از خانواده مجلس در سیزدهمین نشســت قرارگاه جوانی جمعیت از وزیر بهداشت 
خواستار راه اندازی مراکز درمان و حمایت از طرح های درمان ناباروری همچنین تجهیز این مراکز به تمامی امکانات و خدمات مورد نیاز 

زوجین از جمله آزمایش های تخصصی شد.
فاطمه محمدبیگی رئیس فراکسیون جمعیت و حمایت از خانواده مجلس شورای اسامی گفت: خوشبختانه شاهد خیزش مثبتی در 
اقناع سازی مدیران حوزه سامت در خصوص این قانون راهبردی هستیم.وی افزود: راه اندازی مراکز درمان و حمایت از طرح های درمان 
ناباروری همچنین تجهیز این مراکز به تمامی امکانات و خدمات مورد نیاز زوجین از جمله آزمایش های تخصصی از مطالبات جدی ما 

از وزارت محترم بهداشت است.

محیطزیستآموزش

وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه تا سال قبل برای چاپ کتاب های درسی، ۵۰۰۰ تن کاغذ تولید داخل و ۴۰ تا 
۴۲ هزار تن کاغذ خارجی داشتیم گفت: اما در سال جدید و تا کنون ۳۰ هزار تن یعنی ۷۰ درصد کاغذ مورد نیاز را از 
داخل خریداری کرده ایم و امروز هم برای قرارداد ۵۰۰۰ تن دیگر رفته اند. یوسف نوری گفت: شهیدان رجایی و باهنر 
دو معلم آموزش و پرورشی بودند که به قله های رفیع رسیدند. این ها پایه گذار امور تربیتی بودند. وی افزود: امروز نیز 
امور کشور با مدیریتی کارآمد در حال انجام و به سامان شده است و در عرصه های مختلف نقش آفرینی می کنیم. 
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به اینکه با تاش جوانان گام دوم انقابی و کوشا، امروز نمادهای ملی و مذهبی، سهم 

۵۰ درصدی در تولید نوشت افزار ایرانی و سهم ۱۵ درصدی در محتوای ایرانی، در بازار نوشت افزار ایرانی داریم.

معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان حفاظت محیط زیست به خبر درج عکس یوز ایرانی روی پاکت 
سیگار واکنش نشان داد. حسن اکبری معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان حفاظت محیط زیست 
در نامه ای به مدیرعامل شرکت دخانیات ایران در خصوص انتشار خبری از قول وی در یک روزنامه مبنی بر درج 
عکس یوز ایرانی روی پاکت سیگار، نوشت: با عنایت به شرح وظایف سازمان حفاظت محیط زیست که تنها متولی 
حفاظت و حراست از حیات وحش کشور است و هرگونه فعالیت در این خصوص منوط به کسب نظر از این سازمان 
است، با توجه به بررسی های کارشناسی و بازخورد منفی از این اقدام در رسانه ها و شبکه های اجتماعی، این سازمان 

نظر مخالف خود را با درج تصویر یوز ایرانی روی پاکت های سیگار اعام می دارد.

وزیرآموزشوپرورشخبرداد:
تولید ۷۰ درصد کتب درسی با کاغذ ایرانی

معاونمحیطزیستطبیعیوتنوعزیستیمطرحکرد:
مخالفت با درج عکس یوز ایرانی بر روی پاکت سیگار

نسل فردا / گروه جامعه
news@ naslefarda.net 

 طبق آنچه در خبرها می بینیم و می شنویم امروزه 
پول کانی به متاورس ســرازیر می شــود، دنیای 
جایگزینی کــه درآن بدون نیاز به خارج شــدن از 
خانه تــان می توانید کار، بازی و بــا دیگران ماقات 
کنید. اما آیا ظهور این فضای مجازی گسترده، خطوط 
واقعیت را محو کرده و نحوه مصرف و ارتباط ما را برای 

همیشه تغییر می دهد؟
 متاورس چیست؟

امروزه همه، چه در فضای مجازی و چه در 
دنیای واقعی راجع به متاورس حرف می زنند و به نظر 
می رسد کلیدواژه نوینیست. اما ایده آن برای اولین بار 
در سال ۱۹۹۲ و در یک رمان علمی-تخیلی مطرح 
شد. چون فناوری پشت متاورس روز به روز به سوی 
دربرگرفتن بسیاری از جنبه های واقعیت مجازی در 
حال پیشروی است، توضیح واقعی چیستی آن دشوار 
است. اما به زبان ســاده، دنیای دیجیتال فراگیری 
است که در موازات جهان واقعی وجود دارد.شرکت 
Somnium Space، یکی از نخستین پاتفورم های 
متاورس متن باز )Open Source( بازار است. آرتور 
سیکوف، مؤســس و مدیرعامل این شرکت، درباره 
چگونگی زندگی، کار و بازی در این محیط جایگزین 
می گوید: »وقتی در فضای واقعیــت مجازی، مثل 
جایی که من الان هســتم، حضور داریــد، کاماً به 
محیط متصلید. من در اینجا به صورت ذهنی، یا بهتر 

بگوییم، فیزیکی ذهنی حاضر هســتم. چون مغزم، 
چشــمانم و هر آن چه می بینم در این فضاست، باور 

دارم که در این فضا حضور دارم.«
 رشد اقتصاد متاورس

شاید Somnium Space یکی از نخستین 
پاتفورم متاورس باشد اما رقبای زیادی اخیراً در این 
عرصه به رقابت پیوسته اند. شرکت فیسبوک با تغییر 
نام خود به متا، تعهد خود بــرای تبدیل متاورس به 
بخش بزرگی از استراتژی کسب و کارش را نشان داد. 
اما امثال مایکروسافت، آلفابت، روبلوکس و انویدیا هم 

سرمایه گذاری عظیمی در واقعیت مجازی کرده اند.
اقتصاد متاورس پتانســیل جذب گستره وسیعی از 
جریان های درآمدی را نشــان می دهد و بر اساس 
برخی پیش بینی ها طی تنها دو سال آینده می تواند 
به یک بــازار ۸۰۰ میلیارد دلاری تبدیل شــود و تا 
ده ســال آینده می تواند ۳ تریلیــارد دلار به اقتصاد 

جهانی اضافه کند.
 بازی متاورسی چیست؟

متاورس فقط برای بازی و تفریح نیســت. 
این دنیای گســترده واقعیت مجازی به شرکت ها 
فرصتی برای یافتن راه حل های قابل ارائه در دنیای 
واقعی، می دهد. شرکت مشاور PwC امیدوار است به 
وسیله جدیدترین آزمایشگاه خود در خاورمیانه و در 
دوحه، این راه حل هــا را ارائه کند. رهف ابوطربوش، 
 PwC Middle East متخصص فناوری آزمایشــگاه
می گوید: »در PwC به کارگیری متاورس را به عنوان 
تکامل و نه تحول، در نظر می گیریم. با این رویکرد، ما 

بسیار سریع العمل هستیم و تغییر را درک می کنیم و 
می دانیم نیازهای مشتریان متفاوت است.«

متخصصان PwC به صورت فزاینده ای با به کارگیری 
ربات ها، هوش مصنوعــی و واقعیت مجازی، در پی 
یافتن راه های خاقانه ای برای فراتر رفتن از دنیای 
فیزیکی بدون از دست دادن ارتباطات انسانی هستند. 
به این معنی کــه امروزه تقریباً همــه چیز از جمله 
جلســات کاری، همکاری هــای در مقیاس بزرگ 
و گفتگو در متاورس امکان پذیر اســت. اســتفان 
اندرسون، مسئول استراتژی و بازار PwC خاور میانه 
می گوید: »مشتریان ما از تماشای نوآوری ها و ارائه 
توصیه تجاری یا پاورپوینت قدم فراتر گذاشــته اند 
و می خواهنــد ببینند به صورت عملــی چه اتفاقی 
می افتد و فنــاوری نوظهور در این راه بســیار مهم 

است.«
 امنیت متاورس چگونه تأمین می شود؟
با بالا رفتــن محبوبیت واقعیــت مجازی، 
نگرانی ها در مورد تأثیر آن بر تعامات انسانی، انزوای 
اجتماعی و ســامت روانی افزایش پیــدا می کند. 

اکنون کودکان زمان بیشــتری را در فضای مجازی 
می گذرانند و زمانی که می توانند در متاورس بسیار 
خوش باشند، عدم وجود قوانین روشن می تواند آن را 
به مکانی خطرناک بدل کند. پس چگونه پاتفرم های 
واقعیت مجازی با این مشکات روبرو می شوند؟تامی 
 ،Roblox بومک معاون امور اجتماعی و همکاری های
 پاتفورمی بــا روزانه بیــش از ۴۰ میلیــون کاربر

 است.
 او می گوید روبلوکس به قانونمند کردن پاتفورم های 
خود و آمــوزش کاربران جوان و والدینشــان برای 
چگونگی بازی به شــیوه امن، پایبند است. او اضافه 
می کند: »پاتفرم ما به مردم امکان خلق و اشتراک 
تجربه را می دهد. شما برای بیان کامل تصوراتتان به 
یک محیط اجتماعی نیازمندید. بارها با این سؤال از 
سمت والدین که Roblox چیست و چگونه می توانیم 
بچه هایمان را ایمن نگه داریم، مواجه شدیم. پس من 
متوجه شدم این که چه جامعه بزرگی نیاز به آموزش 
در این مســاله دارد، برای ما نه تنها مسئولیت بلکه 

فرصت است.«

آیاپیشبینیهایهالیوودیمحققخواهدشد؟!

حیات در متاورس یعنی خداحافظی با ارتباطات انسانی

در مورد شدت گیری تخلفات 
رانندگی باید ارزیابی صورت 
پذیرد تا میزان تخلفات به 
حداقل برسد و در پایان 

تشویق صورت بگیرد

عکس خبر 

حجت الاسام والمسلمین سید احمد 
مرتضوی مقدم در جلسه وحدت رویه 
قضایی هیئت عمومی دیوان عالی کشور 
که با حضور معاون اول قوه قضاییه و 
دادستان کل کشور و قضات عالی رتبه 
دیوان عالی کشور برگزار شد، گفت: 
ورودی پرونده های غیرفرجامی در دیوان 
عالی کشور بسیار بالاست.
منبع: ایسنا

دفتر موزه ملی تاریخ طبیعی و 
ذخایر ژنتیکی سازمان حفاظت 
محیطزیست و موزه جانور 
شناسی دانشگاه تهران، همزمان 
با هفته دولت تفاهم نامه 
همکاری امضا کردند.
منبع: ایرنا


